

裕民航運股份有限公司 職業安全衛生政策

The Occupational, Health and Safety Management Policy of U-MING Marine Transport Corp.

秉持「誠、勤、樸、慎、創新」之精神

Up holding a spirit of 「SINCERITY, DILIGENCE, THRIFT, PRUDENCE, INNOVATION」

確保「人安、船安、貨安」

Compliance with work safety discipline

提昇「職安衛文化」

Enhance OSHAS safety culture

重視「生命價值」

Pay attention to the value of life

裕民航運以尊重生命、關懷員工健康、增進員工福祉、促進勞資協調與和諧及持續提升工作品質為目的，透過建立職業安全衛生管理系統，持續改善並提高職業安全衛生管理效益，以達永續經營之目標，並達成以下承諾：

UMING Marine Transport Corp. is committed to improving the Occupational Safety and Health performance through the establishment of Occupational Safety and Health management system for the purpose of respecting life, caring for health, improving employee well-being, promoting labor coordination and harmony and improving the quality of work. And achieve the following commitments:

- 符合法規：恪遵職安衛法規，提昇公司形象。
To ensure: Life safety, Ship safety and cargo safety.
- 防範未然：貫徹風險管理，預防職業災害。
Precautions: Carry out the risk management to prevent the risk of injury
- 全員參與：持續溝通傳達，強化個人責任。
Full participation: Continuous communication to convey, strength personal responsibility.
- 持續改善：建立職安衛管理體系，確保永續經營。
Continuous improvement: Establishment of Occupational Safety and Health management system to ensure sustainable management

以上所述者，為公司職業安全衛生管理政策之宣示，所有岸上人員及船上船員必須共同遵守。

The policy of the Occupational Safety and Health management of the Company has been declared above. All employees ashore and seafarers on board are requested to adhere to this policy.

裕民航運股份有限公司
U-MING Marine Transport Corp.

總經理



Directors/President 2022/11/11